

AI1-SPORT強化齒盤轉接座

INSTALLING MANUAL FOR REINFORCED SPROCKET ADAPTOR FOR AI1-SPORT

- ■安裝說明書
- 感謝您購買 **//** 產品,在此向您致上萬分謝意。使用之前,請您務必詳讀並參照安裝説明,並且正確組裝。
- Before installing, please read Installing Manual well.
- **■■ 1-1** 配件-示意圖 Accessories

1 強化齒盤轉接座

REINFORGED SPROGKET ADAPTOR



- 1.雙軸承設定與五點鎖附定位點與齒盤相同,搭配高精度CNC加工,精準度無庸置疑。
- 2.優化原廠C扣迫緊齒盤的方式,採無C扣及無墊片設計,可降低使用噪音以及延長螺柱使用壽命。
- 3.本體使用6061鋁合金材質並採用高精度CNC加工。此外防止鎖附變形套筒部分使用不銹鋼以及 7075 航太鋁合金進行特殊表面處理來提升強度和耐用度。
- 1.Double bearing design and 5 lock points same to sprocket with CNC machine to be accurate.
- 2.Optimization for original C-clip design. No C-clip and gasket design to reduce the noise and extend lifetime of standoff.
- 3.Main part with aluminum 6061 material with CNC machine. Inside bush with stainless and aluminum 7075 material, surface with special treatment to prevent from deformation and for better strength and durability.

x1Set

齒盤座總成 x1 Sprocket adaptor assy. x1







₩ 2-1 安裝說明-示意圖 Installing Manual

